
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 12.9.2018         16:30 hod 

 

Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda 

                                                    Denisa Kiszel                                                      

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Mgr. Jana Krettová 

                                                    Ing. Stanislav Vaňo     

                                                    Ing. Ján Janata      

 

Hosť:     Ing. Jozef Krúpa, starosta MČ                                       

 

 

Program rokovania : 1/ predstavenie projektu Mesto povolaní v Bory Mall 

                                  2 /     Vyhodnotenie MDD a dňa rodiny 2018 

                                  3 /     Informácia o otvorení nového školského roku 2018/2019 , počty 

žiakov v ZŠ s MŠ a personálne obsadenie školy.  

                                  4 /     Informácia o priebehu a dostavbe prístavby dvoch tried k prvému 

pavilónu ZŠ 

                                  5 /     Informácia o priebehu výstavby športovej haly 

                                  6 /     Rôzne 

                                  7 /     Záver 

 

 

 

1/ predstavenie projektu Mesto povolaní, ktoré sa nachádza v nákupnom centre Bory Mall 

 

Ing. Marcela Kulifajová, Mgr. Šimon Kopp nám prišli predstaviť projekt pre školy „mesto 

povolaní“. Vzdelávacia expozícia pre deti základných škôl + stredných škôl.  

Majú 9 (partnerov), aby deťom priblížili akú majú možnosť výberu budúceho povolania. 

Program kariérne poradenstvo pre 8-9 ročník trvá cca. 3hodiny.  

Skupinu môžu tvoriť 30 -40 detí. Vstupné pre dieťa je 3,50 eur.  

Otázka bola smerovaná aj na starostu MČ, či by vedela mestská časť vyčleniť určitú finančnú 

podporu na  daný projekt. 

 

  2 / Informácia o priebehu a dostavbe prístavby dvoch tried k prvému pavilónu ZŠ 

 

Starosta MČ Jozef Krúpa informoval členov komisie školstva o priebehu dostavbe prístavby 

dvoch tried k prvému pavilónu ZŠ. 

V pondelok 10.9.2018 bolo právoplatné kolaudačné rozhodnutie. Rieši sa uloženie 

protipožiarnych nádrži. Triedy sú už otvorené, plne funkčné pre deti.  

Do dvoch týždňov by mali byť ukončené vonkajšie úpravy. 

 

 

Škôlka- nie je ešte podpísaná zmluva s dodávateľom. Nie je stanovaný harmonogram. 

Predpokladané dokončenie prác by malo byť 5 mesiacov. Je projektovaný spolu 

s Eurofondami.  



 

 

Športová hala by mala byť hotová do 31.1.2019.  

 

Projekt nadstavba školy pavilón B- projekt je schválený, odsúhlasený je vydané stavebné 

povolenie. Začal sa projekt VO.  

 

 

 

 3 /     Vyhodnotenie MDD a dňa rodiny 2018 

Oslavy sa konali na futbalovom ihrisku. Stanovištia zastrešovali učitelia zo školy. Za 

spoluúčasti stolných tenistov, OZ Hlas nádeje, stanovište mali aj futbalisti. 

Občerstvenie malo byť viac posilnené- negatívna stránka. 

 

 

 4 /     Informácia o otvorení nového školského roku 2018/2019 , počty žiakov v ZŠ s MŠ a 

personálne obsadenie školy.  

Informovala pani riaditeľka.  

Privítali sme 70 prvákov.  

Celkový počet: 

 ZŠ...................  479 žiakov  

MŠ ....................144 žiakov 

Na 1 stupni......... 278 žiakov v 12- tich. triedach 

Na 2stupni ..........201 žiakov v 9-tich triedach  

 

Personálne obsadenie:  

Problém je nájsť učiteľku na prvý stupeň. 

Druhý stupeň sú zabezpečení všetci učitelia. 

 Celkovo je 58 zamestnancov. 49 pedagagogických  9 nepedagogických. 

ZŠ .................. 29 pedag., 1 odborný peadagóg, 1 asistent  

9 oddelení školského klubu – 7 vychovávateľov 

MŠ ................. 12 pedag. 

 

  5 /     Rôzne 

- Informácia od starostu Ing. Jozefa Krúpu – o zdržovaní sa žiakov  ZŠ v oblasti Tesco 

expres a oproti v uličke po vyučovaní. Upozorniť rodičov na rodičovskom združení, 

ktoré sa bude konať 17.9.2018 

 

- Zistiť presný stav rozpočtu komisie školstva  

 

 

 

 

 

Dňa 13.9.2018     zapísala. Denisa Kiszel, tajomníčka 

      Skontroval: p. Sajan, predseda komisie 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                  5 /     Informácia o priebehu výstavby športovej haly 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Denisa Kiszel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


